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Nuuk, oktober 5, 2010.

I henhold til Inatsisartuts forretningsorden § 36 stk 1 fremsendes hermed spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål: 
I forbindelse med ny tildeling af hellefiskekvote for Uummannaq området er der fra 
Naalakkersuisuts side nu indført forskelsbehandling mellem jollefiskere samt fiskere med større 
fiskebåde hvor merkvoten på 250 tons kun er til jollefiskere og intet til de fiskere der har større 
både. Hvad er årsagen til denne forskelsbehandling?
Naalakkersuit sagde i dag i forbindelse med pressemødet, at man vil væk fra dag-til-dag politiken. 
Hvorfor gøres der det alligevel ved at lave lappeløsninger med hensyn til kvotetildelingen omkring 
hellefisken nu? Hvad ligger der i denne udmelding?
Når hellefiskekvoten på 250 tons i Uummannaq er fisket op, hvad er naalakkersuisuts planer for 
fiskerierhvervet der?
Er naalakkersuisut gået bort fra deres politik om at det kun er biologernes udmeldinger der skal 
være gældende og at man ikke arbejder for kvotetildelinger ovenpå allerede tildelte kvoter?
(Medlem af Inatsisartut, Aleqa Hammond, Siumut)

Begrundelse: 
Når naalakkersuisut siger, at man vil væk fra dag-til-dag politiken og alligevel gør det kan man 
ikke undgå at spørge hvad der ligger i sådan en politisk udmelding.

250 tons yderligere kvotetildeling vil være opfisket om ca. 14 dage. Man vil står i samme situation 
igen og i denne forbindelse ønsker jeg at vide naalakkersuisuts planer for regionen efter den tid.

Jeg ønsker et korrekt svar på mit spørgsmål og ønsker at dette skal være besvaret inden 10 
arbejdsdage er ovre.
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